

立法會

Legislative Council

立法會CB(3) 693/11-12號文件

檔 號 : CB(3)/B/CMA/1 (11-12)

電 話 : 3919 3308

日 期 : 2012年4月26日

發文者 : 立法會秘書

受文者 : 立法會全體議員

2012年5月2日的立法會會議

《2012年立法會(修訂)條例草案》

全體委員會審議階段修正案

秘書處已於2012年4月23日發出立法會CB(3)676/11-12號文件通知議員，立法會主席已批准政制及內地事務局局長於2012年5月2日的立法會會議上，就上述條例草案動議其擬議修正案。謹請議員注意，立法會主席亦已批准，陳偉業議員及黃毓民議員各自就條例草案動議修正案。在條例草案的全體委員會審議階段，陳偉業議員會動議共1 232項修正案，而黃毓民議員會動議共74項修正案。

2. 由於修正案數目龐大，為節省用紙，秘書處**只會透過電郵**發放各項修正案給各位議員。此外，各項修正案及本通告已上載立法會網站，供議員參閱。如議員希望索取印文本自用，請致電3919 3310與議會事務部3聯絡。在立法會會議舉行期間，該等修正案連同本通告的印文本會分別放置在會議廳前廳內面向主要入口的長木桌上，以及會議廳內何秀蘭議員及王國興議員座位後的桌上。

會議安排

3. 由於在2012年5月2日的立法會會議上須處理大量修正案，謹請議員注意，若立法會主席認為上述會議議程上的事項不可能於2012年5月2日星期三大約午夜時份完結，他會在**晚上大約10時**暫停會議，並命令在2012年5月3日星期四**上午9時正**準時恢復會議，繼續處理議程上未完成的事項。若會議在5月3日星期四大約午夜時份仍未能完結，主席將會在當天晚上大約10時暫停會議，並命令在2012年5月4日星期五上午9時正恢復會議。

4. 此外，請議員注意，主席會按情況宣布暫停會議，讓議員用膳。

立法會秘書

(盧慧欣女士代行)

連附件

立法會
Legislative Council

LC Paper No. CB(3) 693/11-12

Ref : CB(3)/B/CMA/1 (11-12)

Tel : 3919 3308

Date : 26 April 2012

From : Clerk to the Legislative Council

To : All Members of the Legislative Council

Council meeting of 2 May 2012

Legislative Council (Amendment) Bill 2012

Committee stage amendments

Members have been informed (vide LC Paper No. CB(3) 676/11-12 issued on 23 April 2012) that the President has given permission for the Secretary for Constitutional and Mainland Affairs to move his proposed amendment to the above Bill at the Council meeting of 2 May 2012. Members are invited to note that the President has also given permission for Hon Albert CHAN and Hon WONG Yuk-man to respectively move amendments to the Bill. Hon Albert CHAN will move 1 232 amendments and Hon WONG Yuk-man will move 74 amendments to the Bill at its Committee stage.

2. Given the large number of amendments and to economize on the use of paper, the amendments will be issued to Members **by e-mail only**. In addition, the amendments and this circular are uploaded onto the Legislative Council website to facilitate Members' reference. If any Member wishes to obtain a personal copy, please contact Council Business Division 3 at 3919 3310. Copies of the amendments together with this circular will be placed on the long wooden table facing the main entrance of the Ante Chamber, as well as the desks behind Hon Cyd HO Sau-lan's and Hon WONG Kwok-hing's seats in the Chamber throughout the Council meeting.

Meeting arrangement

3. In view of the large number of amendments to be dealt with at the meeting of 2 May 2012, Members are invited to note that if the President is of the opinion that it is unlikely that the business on the Agenda of the meeting can be finished by about midnight on Wednesday 2 May 2012, he will suspend the meeting at **about 10:00 pm** and order that it resume on Thursday 3 May 2012 at **9:00 am sharp** for the continuation of the unfinished business on the Agenda. If the business on the Agenda cannot be finished by about midnight on Thursday 3 May 2012, the meeting will be suspended at about 10:00 pm and continue on Friday 4 May 2012 at 9:00 am sharp.

4. Further, would Members please note that the President may announce suspension of the meeting as appropriate for Members to take meal breaks.

(Ms Doris LO)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.